
Dag Evert,
 
Op dit moment zie ik 2x het def. Raadsvoorstel voor gevelisolatie in de agenda van 2 juni staan. 
Volgens mij zat er eerst een ander stuk bij?
Wil jij onderstaande vragen uitzetten in de organisatie?
 
Bij deze onze technische vragen met betrekking tot het krediet van 400.000 euro tbv gevelisolatie.
 

1. In het raadsvoorstel wordt gesproken over een onderzoek door de STAB: zouden wij dit 
kunnen ontvangen en mogelijk kan het als bijlage in ibabs worden toegevoegd?

Antwoord: Ja dat kan. Zie bijlage.

2. Er wordt eveneens verwezen naar een onderzoek en kostenraming door HaskoningDHV. 
Zouden ook deze met de raad gedeeld kunnen worden?

 Antwoord: Nee dat kan nog niet omdat het eindrapport nog niet gereed is.  Ook als het rapport 
gereed is zal dit overigens deels alleen vertrouwelijk gedeeld kunnen worden vanwege financiële 
belangen die in het geding zijn. Bepaalde inschattingen kunnen namelijk marktverstorend werken. 
Ook privacygevoelige gegevens in het rapport zullen niet gedeeld kunnen worden.

3. In het raadsvoorstel wordt gesproken over verduurzaming en dat ‘het initiatief voor 
verduurzaming ligt bij de bewoners’. Ook wordt benoemd dat de aanpak hieromtrent nog 
moet worden uitgewerkt. 
a. Kan het college nader omschrijven waarom dit voor bewoners een positieve combinatie 

van zaken zou kunnen zijn? 

Antwoord: De combinatie kan positief zijn voor de bewoners omdat door de maatregelen 
tegelijkertijd geluid van buiten wordt tegengehouden en warmteverlies van binnenuit wordt 
tegengehouden. Mogelijk kunnen maatregelen in 1x worden uitgevoerd met minder overlast en naar 
verwachting ook minder kosten voor de bewoners.

b. In hoeverre is het de bedoeling dat, naast het aanbod van de gemeente mbt de 
gevelisolatie, de mogelijkheden en/of kosten van verduurzaming helder in kaart worden 
gebracht voor de bewoners?

Antwoord: In de opdracht aan RHDHV is meegegeven om per woning ook de isolatiemogelijkheden 
van de gevels mee te nemen

c. Wie maakt de afspraken met de verhuurder, de bewoners of de gemeente?

Antwoord: Dit moet nog verder worden uitgewerkt. Bij huurwoningen ligt het maken van afspraken 
complexer. Zowel de huurder als de verhuurder (eigenaar van de woning) moeten toestemming 
geven voor het uitvoeren van de maatregelen. Maar uit praktisch oogpunt kunnen we eerst met de 
verhuurmaatschappij om tafel om hier toestemming te verkrijgen. De eerste communicatie ligt dus 
bij de gemeente.  

 



Bij voorbaat dank.
 
 
Vriendelijke groet,
Anne-Marie de Smalen.


